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Datum 2023-10-11 

 

Tid Kl. 18.30-20.30 

 

Plats Bygdegården Ovanmo 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Hans Mellberg, Polisen 

 Karin Sellgren, Stiftelsen Arkiv och Kulturhus 

 Ingemar Jonsson, engagerad i Ovanmo Bygdegård 

 

Bilagor  

 
  

 

 

 

 

 

  

     

Underskrifter Sekreterare Maaike Smit  ...............................................    

   
 

 Ordförande Johan Andersson .........................................     

   

  

  Justerare Karin Sellgren..…………………………… 

   
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 

 

Myndighet  Sollefteå kommun 
 

Sammanträdesdatum  2023-10-11 
 

Anslaget sätts upp           tas ner  

 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 

 

Underskrift ……………………………………………………………………   
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Närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 Varo Ers.    

   § §  

        

Ledamöter        

Johan Andersson  X      Sollefteå kommun 

Birgitta Häggkvist  -      Sollefteå kommun 

John Åberg X      Sollefteå kommun 

Maaike Smit X      Sollefteå kommun 

        

        

Karin Sellgren X      Boteå, LUS  

Rasmus Johansson -      Junsele 

Ingegerd Lindh X      Hakesta 

Birgitta Olsson X      Lungsjön 

Karin Lidén -      Österforse 

Erik Löfgren -      Resele, LUS 

Per-Olov Hedström X      Norra Skog 

Birgitta Nolberg X      Graninge 

Margareta Rehnberg -      LRF 

        

        

 

 

 

§ 1   Ordförande hälsade välkommen 

Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

§ 2                Val av justerare 

Karin Sellgren väljs till justerare. 

 

§ 3  Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Vad händer i bygderna? Landsbygdsrådets ledamöter berättar i 1 minut 

vad som pågår i bygden. 

 

• Resele: Diskussion om katalysatorpengarna pågår. 

• Gårdnäs: Haft många evenemang såsom musikkafé, auktion. Tanker kring att 

skriva en bok om bygden.  
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• Boteå: Håller på med en ansökan till Leader Höga Kusten. Halloween disco, 

hantverkare mässan m.m. 

• Graninge: Höstmarknad invigning för barnhörnan på Graningebyn. 

Teaterföreställning. 

• Norra skog: Artskydd aktivitet med Norra Skog. 

• Helgum: Halloweenskräck evenemang. Bygden har städat vägarna, får pengarna 

från Trafikverket, nu ska det göras något roligt med. 

• Lugnsjön: Kallställd bygdegård, nostalgibingo, laddstolpen fungerar nu. Rensjön 

har fått färskt dricksvatten. 

  

§ 5 Information från kommunen 

 

Utvärdering katalysatorsatsningen 

Kommunens satsning med SEK 100 000 för bygderna år 2021 och 2022 ska nu utredas. 

Resultaten presenteras på Landsbygdsrådet i december. 

 

Landsbygdskonferensen 

Årets landsbygdskonferens var lyckat. Nästa år är Sollefteå värd. På landsbygdsrådets 

möte i december diskuterar vi upplägg och innehåll. 

 

Beredskapsprojektet 

Intresseanmälan till Leader Höga Kusten har skickats in. Beslutet om intresseanmälan kan 

gå vidare till en ansökan tas den 25e oktober. 

 

Hällristningsområdet 

Ett möte med Trafikverket, Länsstyrelsen, Kyrkan, Kommunen, Vattenfall och 

Hällristningsmuseet är planerad den 3e november. Deltagande organisationer kommer att 

kartlägga problemområden och göra en åtgärdsplan. 

 

§ 6 Karin Jonsson berättar om Stiftelsen Arkiv & Kulturhus, Ramsele som 

evenemangsby och bygdelotsarbetet 

 

Ingemar Jonsson berättar om Furubacken, Ovanmo bygdegården. 

 

Karin Jonsson berättar om Stiftelsen Arkiv och Kulturhus och arbetet som bygdelots. Hon  

har uppdraget att jobba med evenemangsutveckling i Ramsele som ´bygdelots´ i ett  

projekt som drivs av Leader Höga Kusten. Några utvecklingsområden som hittills har  

identifierats kring evenemang i Ramsele är boendebristen under evenemang, samverkan,  

transportlösningar och mobiltäckningen. 

 

Johan Andersson berättar att en ny avfallstaxa tas fram i kommunen och ställer frågan om  

Karin Jonsson kan samordna feedback från evenemangssamordnare i kommunen kring 

kommunens avfallstaxa för evenemang. 
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§ 7 Hans Mellberg från Polisen pratar om Grannsamverkan och Byavakt 

 

Hans Mellberg berättar om brottslighet i kommunen, polisorganisationen,  

polisutbildningen. Eftersom det geografiska området i distriktet är så pass stort är 

initiativ som grannsamverkan och byavakt viktiga. Gransamverkan har som syfte att 

minska brottsligheten och öka tryggheten. Samverkan sker mellan medborgare, polisen  

och kommunen som delar information. En sidoeffekt för gransamverkan kan vara att  

sammanhållningen i området stärks. Mer information på www.samverkanmotbrott.se. Just  

nu finns det grannsamverkangrupper i Graninge, Sollefteå, Långsele, Junsele, Rensjön,  

Lugnsjön, Ramsele m.m. Vill man starta en grupp kan man kontakta Hans Mellberg som  

sedan kommer förbi för att informera om hur man förebygger brott, utse en  

kontaktperson, sätta ut skyltar m.m. Polisen försöker träffa alla grannsamverkansgrupper  

varje år samt skickar ut nyhetsbrev med brottsstatistik och annan information.  

 

Byavakt är en annan form av grannsamverkan där man samverkar  

inom en förening. Inom föreningen finns byvakter som patrullerar för att stärka  

tryggheten och minska brottsligheten. Verksamheten finansieras med medlemsavgifter  

som används för t.ex. bränslekostnader, vissa får även sponsring från lokala företag. Det  

finns 6 byavaktföreningar i Kramfors och 1 i Sollefteå kommun (Undrom/ Boteå  

området). Resultat är 30% mindre brottslighet i genomsnitt efter start av en  

grannsamverkansgrupp (efter en första höjning eftersom de görs fler anmälningar i  

samband med starten av en byavakt/samverkansgrupp), 40% mindre brottslighet i  

genomsnitt efter start av en byavaktförening. 

 

  

§ 8 Övriga frågor 

 

Landsbygdsutvecklare redovisar för dialogen med Länsstyrelsen som skedde under 

veckan. Dialogen handlade om att kommunen får bevilja projekt i delar under olika 

omgångar. Tidigare gjordes det så men nyligen har Länsstyrelsen ifrågasatt arbetssättet. 

På dialogen bestämdes det att kommunen får information om ansökningar tidigare så att 

tjänstemän kan ta kontakt med sökanden och hjälpa dem med att eventuellt dela upp sin 

ansökan så att det funkar med regelverket. Utgångspunkten är att varje beviljad ansökan 

gör nytta i sig själv. Till exempel kan vi inte bevilja bygget av en halv bro i en omgång 

och andra halvan av bron i en nästa omgång. Däremot kan en renovering göras i olika 

steg/ansökningar, såsom att byta ut ett tak i en första ansökan och fönsterbyte i nästa 

ansökan. För de ansökningar som redan har beviljats sedan tidigare med löfte att de kan 

söka för nästa delprojekt i nästa bygdemedelansökan görs ett undantag, t.ex. 

gatubelysningen i Österforsse. Villkoren/riktlinjer för bygdemedel kommer att ses över 

och där kan Landsbygdsrådet komma med inspel. 

 

§ 9            Mötet avslutas 

 

Den 6e november kl 18-20 är nästa möte med Landsbygdsrådet. Fokus på 

bygdemedelansökningar. Mötet sker i kommunhuset och kallelsen har skickats. Sökanden 

är med digitalt för att berätta om sin ansökan. 

http://www.samverkanmotbrott.se/
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Decembermötet är inte planerat än, men möjliga tema är ambassadörsnätverk/ inflyttning, 

Landsbygdskonferensen Höga Kusten 2024 samt utredning katalysatorpengarna. 

 

 

 

 Johan Andersson                                 

 Ordförande  

 

 


